

SAMEDI DANS L'OCTAVE DE PÂQUES / SATURDAY WITHIN THE OCTAVE OF EASTER		April 26 avril
5:00pm	Moose Creek	For the Parishioners
2^e DIMANCHE de PÂQUES ou de la Miséricorde Divine, Octave de Pâques / 2nd SUNDAY OF EASTER (or of Divine Mercy), Octave Day of Easter		April 27 avril
9:00am	Moose Creek	1) Jeannette Allaire rec. par Gilles et Georgette Bourgon 2) Bruno Dumesnil rec. par Thérèse et Gary Sabourin
10:30am	Crysler	1) Juliette Champagne, quête aux funérailles 2) Laurette Benoit, quête aux funérailles
1:30pm	Moose Creek	Célébration du Baptême de : 1) Gabrielle, fille de Michel-André Bélisle et Élyse Gallerneault 2) Mila, fille de Jean-François Goulet et Nathalie Théoret 3) Lyam, fils d'Éric Labrèche et Chantal Sabourin <i>(L'octave pascale se termine ce soir / Easter Octave ends tonight)</i>
LUNDI / MONDAY		April 28 avril
9:00am	Moose Creek	<i>(pas d'intention / no intention)</i>
MARDI / TUESDAY		April 29 avril
		(Ste Catherine de Sienne, copatronne de l'Europe / St. Catherine of Siena, virgin, doctor)
8:45am	Crysler	Reina Morrison rec. par Léonce
MERCREDI / WEDNESDAY		April 30 avril
9:00am	Moose Creek	Réjean Martin rec. par la succession
JEUDI / THURSDAY		May 1 mai
8:45am	Crysler	Paul Masterson rec. par Rita et Rolland
9:15am	Crysler	<i>Heure Sainte / Holy Hour</i>
7:00pm	Crysler	<i>Célébration de la Confirmation des élèves de 2^e année de l'école NDR, présidée par Mgr Marcel Dampousse</i>
VENDREDI / FRIDAY		May 2 mai
9:00am	Moose Creek	Archie Quenneville rec. par Jean et Alice Quesnel
9:30am	Moose Creek	<i>Heure Sainte / Holy Hour</i>
SAMEDI / SATURDAY		May 3 mai
8:45am	Crysler	Gilberte Piché rec. par Gérard Piché et la famille
5:00pm	Moose Creek	1) Alice Sabourin rec. par Louise et sa famille 2) Émile Quesnel rec. par Pauline et Gérard Sabourin
DIMANCHE / SUNDAY		May 4 mai
		(3 ^e dimanche de Pâques / 3 rd Sunday of Easter)
9:00am	Moose Creek	pour les paroissien/nes
10:30am	Crysler	1) Aldéa Lafrance rec. par ses enfants 2) Horace Brisson rec. par Raymond et Marielle Provost
1:00pm	Moose Creek	Baptism of : 1) Chloe, daughter of Natasha Ladouceur 2) Emerson, son of Jeffrey McIntyre & Nancy Lalonde

Notre-Dame-des-Anges.

Our Lady of the Angels :

April 20 avril

Enveloppes / Envelopes: \$1,305.00

Loose: \$202.00

Chauffage: \$1,020.00

Holy Land: \$970.90

Vocations: \$282.00

Easter Flowers: \$75.00

Semaine du 13 avril: 2,035 min. de prière

Week of April 13: 2,035 min. in Prayer

Loto – Moose Creek:

Gagnant – Winner: \$500.00

Michel Quenneville

Loto – Crysler :

Gagnant – Winner: \$300.00

André St-Pierre

Notre-Dame-du-Rosaire.

Our Lady of the Rosary:

April 20 avril

Dimanches: \$608.00

Pâques: \$645.00

Lieux Saints: \$255.00

(Site internet/Web Site:

<http://www.ndr-crysler.ca>)

MOOSE CREEK: Knox Presbyterian Church invites you to its annual "Spring Dinner and Silent Auction" on Saturday, 03 May, at the Moose Creek Recreation Centre. The serving times are from 5 to 7 PM, and the meal will be a Ham and Meat Balls buffet (with all the extras), along with a variety of salads and desserts. Ticket prices are: \$15 for adults; \$8 for children ages 6 to 12, and children ages 5 and under are free. Tickets can be purchased in advance by calling Wilhelma Fusee (613-538-2200), Jim McKay (613-527-5056), or call Knox Church (613-538-2582) for more information. Come and enjoy a delicious meal... browse at the Silent Auction tables.

APPLE HILL: K of C Council 9780 cordially invites everyone to their breakfast, Sunday, April 27, 2014 from 9:00 a.m. to 12:00 noon at St. Anthony's Parish Hall. EVERYONE WELCOME!

CORNWALL: Fête de la Miséricorde Divine: Jean-Paul II a invité l'Église universelle à célébrer à tous les ans, la fête de la « Miséricorde divine » le deuxième dimanche de Pâques (27 avril). C'est déjà une tradition à la Cathédrale de la Nativité. Nous vous invitons donc à cette heure d'adoration animée qui débutera à 14h. Elle sera précédée des confessions à 13h30. Bienvenue et venez adorer et louer Jésus.

CORNWALL : DIVINE MERCY SUNDAY - April 27th: *On the day of Blessed John Paul II, the great Mercy Pope's canonization, we will join the world in celebrating as we observe the "Hour of Mercy" with devotions from 3-4 p.m. at St. Columban's. Confessions available from 2-4 pm but you are encouraged to go prior to Sunday as we have only one confessor. Divine Mercy materials will be available and Fr. Dan and Deacon Marcel will gladly bless your items after the service.*

CORNWALL : Série de films au choix de l'Évêque : *Des hommes et des dieux* est l'histoire d'un groupe de moines trappistes installé dans une communauté très pauvre en Algérie. Ils doivent décider de quitter ou de rester quand la région tombe sous la menace d'un groupe de terroristes extrémistes. Ce film a gagné, en 2010, le Grand Prix du Festival de Cannes. Le film sera projeté à partir du dimanche 4 mai au 8 mai au Théâtre Port (132, chemin Montréal) à partir de 19h15 chaque soir. Il y aura une matinée le lundi 5 mai à 14h et le mercredi 7 mai à 14h. (Film français avec sous-titres anglais.)

TORONTO : Fin de semaine pour les jeunes catholiques à Toronto! Une super fin de semaine pour les jeunes catholiques (Steubenville Toronto) aura lieu du 4 au 6 juillet, 2014. Plus de 2000 jeunes ados (8^{ème} à 12^{ème} année) se rassembleront pour célébrer et grandir dans la foi. Il y aura des conférenciers cool et dynamiques, de la musique inspirante et rythmée, de beaux moments de prière. Pour de plus amples informations et pour s'inscrire, s'adresser à S. Francine à info@acgoes2to.ca et en visitant le site web www.alexandria-cornwall.ca ou par l'entremise de Luc et Guylaine Théorêt à Moose Creek et Margaret Benke à Crysler.

TORONTO: Catholic Youth Conference for Teens! *An exciting Catholic Youth Conference called "Steubenville Toronto" will be taking place in Toronto, from July 4-6, 2014. Over 2,000 young people (Gr. 8-12) will gather to celebrate and grow their faith. It is strongly Catholic with great young speakers, fantastic music and truly beautiful celebrations of our faith. The Diocese of Alexandria-Cornwall will be taking a group of 44 youth to the conference this year, accompanied by adult chaperones, and Bishop Marcel Damphousse. For detailed information and registration please contact Sr. Francine, FMA at info@acgoes2to.ca and www.alexandria-cornwall.ca or through Luc and Guylaine Theoret in Moose Creek and Margaret Benke in Crysler.*

CORNWALL : Le Centre d'information catholique, au 146, avenue Chevrier, dispose (tant en français qu'en anglais) d'un grand nombre de cadeaux et de cartes pour souligner la réception des sacrements de la Confirmation et de la Première Communion. Notre magasin est situé entre les rues Baldwin et McConnell, dans l'ancienne école de la Nativité. Venez faire un tour ou composez le 613-933-5099.

CORNWALL: REMEMBER MY SONG: The Centennial Choir of Cornwall is excited to announce that its Spring Concert will include the Kawartha Male Chorus from Lindsay, Ont. The 25+ choristers will entertain with their own harmonies and join the Centennial Choir to create melodies you are sure to remember. Come double your pleasure by attending on Fri. May 2nd at 8 pm at St. John's Presbyterian Church, 28 Second St. E. Tickets are \$15. for Adults and \$7. for 12 and under. They are available at Home Hardware, 10 Thirteenth St. E , The Lottery Kiosk, 2nd floor Cornwall Square and from members. Further info at 613-936-1131.

Qui sont les Catholiques dynamiques?

« Les frères étaient fidèles à écouter l'enseignement des Apôtres... » Le catholique dynamique ne cesse jamais de croître dans la connaissance de sa foi, de la Parole de Dieu. Il a à cœur d'étudier parce qu'il veut se donner les mots nécessaires qui lui permettront de témoigner, d'évangéliser.

Who are the Dynamic Catholics?

"The brothers were faithful to listen to the teaching of the Apostles..." The dynamic Catholic never ceases growing in the knowledge of his faith and of the Word of God. He has the desire to study because he wants to be equipped with the necessary words which will enable him to witness and evangelize.